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MENTRE PP i SENY DISCUTEIXEN SEGUIM PERDENT QUALITAT DE VIDA 

La premsa de fa dues setmanes recollia que efectivament fa SET mesos que el 

poble de Sóller espera l'informe del pèrit extern sobre l'enfonsament del teatre La 

Defensora. Des de Més per Sóller no entenem per què s'està torbant tant, sobretot 

quan se mos va dir fa mesos que s'havia rebut l'esborrany i els tècnics de la casa 

l'estaven revisant. Revisant el què? I per què? Exigim que aquest informe, sobre 

el qual ja hi planeja una seriosa ombra de dubte, sigui compartit amb la 

ciutadania de forma transparent. 

Si set mesos després de l'enfonsament del teatre encara no tenim informe 

pericial, molt manco podem esperar un futur digne per aquest edifici. 

 

Recordam encara la gosadia del Batle Nadal assegurant en sessió plenària que en 

aquesta legislatura el teatre seria reconstruït i inaugurat. S'ha de ser un gran 

desconeixedor de com funciona l'administració pública per fer una afirmació com 

aquesta. I s'ha de ser molt agosarat per enganar així a la ciutadania de Sóller. 

 

Ara ja sabem que enguany no hi haurà doblers per al Defensora i que totes 

aquelles bones paraules no eren més que brindis al sol. Des de Més per Sóller 

seguim exigint el compliment dels acords que vàrem proposar al Plenari: 

transparència en la informació, participació de la ciutadania en els processos, 

recursos tangibles en el pressupost, consolidació del Consell Municipal de Cultura 

i creació de la plaça de tècnic de cultura. 

 

Però la cosa no queda només en el Defensora, perquè tampoc no hi haurà doblers 

per a molts altres "grans projectes" que en els darrers mesos el pacte PP-Seny s'ha 

dedicat a vendre a tort i a dret, sense cap fonament. I per què? Idò perquè el pacte 

de dretes no fa feina de fons per poder impulsar els seus propis projectes, sinó 

que tot ho fien a la loteria dels projectes europeus i a les inversions dels 

romanents, aquells estalvis que sobren de tot el que els sollerics i solleriques hem 

pagat. 

I enguany estam veient com les ajudes europees no arriben o se deixen perdre 
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per una nefasta gestió, i els doblers del romanent cauen en picat per la reactivació 

de l'austeritat econòmica. Resultat? Els castells de naips comencen a enfonsar-se 

i cada setmana rebem notícies nefastes de projectes que s'aturen, molts abans 

de començar. Tot entre discussions i retrets constants entre els socis de govern, 

actuacions irresponsables que no fan més que desprestigiar la tasca política. 

 

Hem de recordar que els primers cent dies de govern d'aquesta legislatura varen 

venir marcats per l'enfonsament del teatre, i que els primers sis mesos varen 

coincidir amb el fracàs de les Escolàpies i la renúncia a 1,6 milions d'euros. Arribam 

al primer any amb la gravíssima crisi de la recollida selectiva. Quan pensam que 

res pot anar pitjor, el pacte PP-Seny mos sorprèn amb una nova catàstrofe. Una 

clara evidència de la manca de full de ruta i del total abandonament del timó del 

nostre Ajuntament per un batle sobrepassat i desbordat en només els primers 

mesos de legislatura. 

 

Mentre PP i Seny discuteixen, els problemes de la gent que vivim a Sóller tot l'any 

(accés a l'habitatge, encariment de la senalla bàsica, obres eternes que embossen 

Sóller, contaminació, massificació...) segueixen minvant el nostre benestar i la 

nostra qualitat de vida sense que ningú de l'equip de govern tengui el més mínim 

interès en posar-hi ni tan sols el focus. Estan massa ocupats barallant-se entre ells. 

 

 

Més per Sóller 


